

# Bureau of Animal and Plant Health Inspection and Quarantine

## Council of Agriculture, Executive Yuan

### HEALTH CERTIFICATE

		編號: Reference:	
發貨人名稱及地址: Name and Address of Consignor:			
收貨人名稱及地址: Name and Address of Consignee:			
水產動物名稱: Name of Aquatic Animal:		水產動物學名: Scientific Name of Aquatic Animal:	
產地: Place of Origin:		到達國家/地區: Country/Place of Destination:	
檢驗日期: Date of Inspection:		報檢數量: Quantity Declared:	
發貨日期: Date of Despatch:		捕獲地: Capturing Area:	
養殖: Farmed	養殖場: Harvesting Farm:	Wild Caught (if applicable) 野生捕獲 (如適用)	養殖場: Harvesting Farm:
	加工企業: Processing Establishment:		加工企業: Processing Establishment:

衛生認證

Health Attestation:

- 水產動物來自符合出口國/地區主管當局監管標準及核准的農場或企業。
- The aquatic animals originate from approved farm(s) or establishment(s) in good regulatory standing with the competent authority in the exporting country /place.
- 水產動物符合“國際食品法典委員會魚和魚制品操作規範”及在主管當局的監督下生產，包裝，儲存和運輸。
- The aquatic animals produced, packed, stored and transport under competent authority supervision in compliance with the requirements laid down in Codex Code of Practice for fish and fishery products.
- 水產動物經主管當局檢驗檢疫，不含有出口國/地區和香港規定的有害微生物，有害物質和外來物質。
- The aquatic animals have been inspected and quarantined by the competent authority and do not contain harmful levels of microorganisms, harmful substances and foreign substances regulated in the exporting country / place and Hong Kong.
- 水產動物符合衛生要求及適宜供人食用。
- The aquatic animals meet sanitary requirements and are fit for human consumption.

發證機構印章

Official Stamp \_\_\_\_\_

發證地點: Place of Issue:	簽證日期: Date of Issue:
簽發人員: Name of Officer:	簽名: Signature: